



Zhe Lu

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Intellectual property
- Antitrust/competition

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Lu's practice primarily focuses on dispute resolution in the areas of intellectual property and competition law, with particular emphasis on patent infringement, patent invalidation, trade secret, software copyright, and antitrust disputes. Mr. Lu has participated in handling major intellectual property disputes involving technologies such as semiconductors, telecommunications, and electronic devices, and has accumulated extensive experience in patent litigation and abuse of market dominance cases. Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Lu practiced at another leading domestic law firm.

EDUCATION

Mr. Lu obtained his Bachelor of Engineering degree from Dalian University of Technology in 2014, his Master of Science degree from the University of Alberta in 2017, and his Juris Doctor degree from The Chinese University of Hong Kong in 2023.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



鲁喆

上海

业务领域

- 知识产权
- 反垄断/竞争法

工作经历

鲁喆律师的执业领域主要涉及知识产权法和竞争法领域的争议解决，专注于专利侵权、专利无效、商业秘密、软件著作权以及反垄断纠纷等案件。鲁喆律师曾参与处理半导体、通信、电子设备等技术领域的重大知识产权争议，积累了丰富的专利诉讼及滥用市场支配地位纠纷处理经验。在加入汉坤律师事务所之前，鲁喆律师曾在另一家国内知名律师事务所工作。

教育背景

鲁喆律师于 2014 年获得大连理工大学工学学士学位，2017 年获得加拿大阿尔伯塔大学理学硕士学位，并于 2023 年获得香港中文大学法律博士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文